

CURRICULUM VITAE - Ola Hussein Al Bassam

Personal Information:

Name: Ola Hussein Fadhil

Assistant Lecturer at Al Mustansiriyah University - Iraqi center for cancer and genetic research - Molecular Biology department

Email: olahussien90@uomustansiriyah.edu.iq

Education (Qualifications):

- Master in Biochemistry from a Collage of Sciences for Women- Chemistry department - University of Baghdad (2021)
- Bachelor in Applied chemistry from Applied sciences department - University of Technology (2012).

Work Experience:

- working and managing the pathological analysis laboratory at Al Khadraa Private Hospital (2015-2023)
- working at Blood Bank at Al Khadraa Private Hospital (2015-2023)

Skills

- Biochemical, biological, and immunological analyses .
- Immunological method such as ELISA.
- Fluorescence immunology method such as Afias 6 analyzer .
- Standard method for blood matching and transfusion.

Courses:

- Certificate in laboratory analysis from the biological research unit at University of Baghdad (2015).
- Certificate in training course for essential laboratory investigation from Medical city - Ministry of Health and Environment (2019).
- Certificate in the mechanism of writing and publishing research in journals included in global databases from the Continuing Education Center at the University of Baghdad (2020) .

Research Publications:

- ROLE OF METALLOPROTEINASES-3 AND SIALIDASES IN IRAQI OSTEOPOROSIS PATIENTS.

OH Fadhil, MM Taha, EM Taha - Biochemical & Cellular ..., 2021 - search.ebscohost.com

CURRICULUM VITAE - Ola Hussein Al Bassam

المعلومات الشخصية :

الاسم: علا حسين فاضل
مدرس مساعد في الجامعة المستنصرية - المركز العراقي لبحوث السرطان والوراثة الطبية - قسم الاحياء الجزيئي .
البريد الالكتروني : olahussien90@uomustansiriyah.edu.iq

التعليم :

- درجة ماجستير في الكيمياء الحياتية - كلية العلوم للبنات - جامعة بغداد (2021)
- بكالوريوس في الكيمياء التطبيقية - قسم العلوم التطبيقية - الجامعة التكنولوجية (2012)

الخبرات :

- العمل مع ادارة مختبر التحاليل المرضية في مستشفى الخضراء الاهلي (2015-2023).
- العمل في مصرف الدم لمستشفى الخضراء الاهلي (2015-2023).

المهارات:

- التحاليل المرضية الكيميائية - البيولوجية والمناعية .
- التقنية المناعية مثل ELISA.
- تقنية الفلورة المناعية (جهاز Afias 6) .
- طرق العمل القياسية لمطابقة ونقل الدم .

الدورات:

- شهادة في دورة التحاليل المخبرية من وحدة الابحاث البيولوجية في جامعة بغداد (2015) -
- شهادة في دورة التحاليل التدريبية للتحاليل المخبرية الاساسية من مدينة الطب في وزارة الصحة - والبيئة (2019)
- شهادة في الية كتابة ونشر البحوث في المجلات الداخلة ضمن قواعد البيانات العالمية من مركز - التعليم المستمر في جامعة بغداد (2020)

البحوث المنشورة:

-ROLE OF METALLOPROTEINASES-3 AND SIALIDASES IN IRAQI OSTEOPOROSIS PATIENTS.

OH Fadhil, MM Taha, EM Taha - Biochemical & Cellular ..., 2021 - search.ebscohost.com